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Abstract (en)
The hydraulic receivers are fed by one and the same flow rate generator (71), each one being connected thereto through the use of a proportional
distributor (170), the system including mean (95, 102, 104), for detecting the maximum of the pressures prevailing upstream of the restriction
afforded by the controlled slide valve (3) in the respective proportional distributors, and, in each of these proportional distributors, actuating means
cause the compensating slide valve (116) to respond to the maximum of the upstream pressures thus detected. <IMAGE>

Abstract (fr)
Les récepteurs hydrauliques sont alimentés par une même génération de débit (71) en y étant chacun relié par l'intermédiaire d'un distributeur
proportionnel (170), l'ensemble comportant des moyens (95, 102, 104) pour détecter le maximum des pressions régnant en amont de l'étranglement
procuré par le tiroir commandé (3) dans les distributeurs proportionnels respectifs, et dans chacun de ceux-ci des moyens d'actionnement font
répondre le tiroir compensateur (116) au maximum des pressions en amont ainsi détecté. <IMAGE>
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